
東吳證券國際經紀有限公司

SOOCHOW SECURITIES INTERNATIONAL BROKERAGE LIMITED

實物股票存入  Physical Scrip Deposit 

帳戶名稱Account Name : 帳戶號碼Account No.  :

茲授權 貴公司依照本人/吾等作出以下股票存入指示。本人/吾等確認上述股票最終受益人身份並沒有因本指示而改變。本人/吾等願就有關存入的股票承擔一切責任。

由此所需一切費用請在本人/吾等帳戶內扣除。(轉手紙釐印費每張港幣 $5 元)

This is to authorize your company to deposit the securities to my/our account. I/We confirm that there is no change of benefical ownership involved in this transfer. I/We assum 

full responsibility for the consequence of this deposit activities and all necessary. Expenses will be debited from my/our account. (Transfer Deed per certificate HKD5.00)

股票號碼

Stock Code

股票名稱

Name of Stock

股數

No of Shares

For Official Use Only

Cert. No. Fee (HKD)

備註Remarks
Total T/D Fee :

經由中央結算系統收存之股票需受中央結算公司之規則及條例所約束。

The securities received for deposit are bound by the rules and regulations

of HKSCC.

實物股票必須待中央結算公司收妥作實後才會貸記於客戶帳戶內。

Securities will be creditied to the client's securities account after the 

acknowledge of receipt by CCASS

* 如欲當天存入實物股票，此表格需於當日上午十時前連同實物股票交付

至清算部 。

* This form for same day settlement has to be reached our settlement

department before 10:00 am on the settlement day.

請存入上述股票至本人/吾等帳戶。

Please deposit the above Securities to my/our account.

s.v. ( )
客戶簽署Client Signature

日期 Date

備註Remarks 經紀人已知悉上述事項(簽署)

Account Executive Acknowledged (Signature).

日期 Date

For Office Use Only

Confirmed by (客戶服務部):

Inputted by (清算部) :

Checked by (清算部) :

Approved by :

實物股票存入 202401

東吳證券國際經紀有限公司 Soochow Securities International Brokerage Limited

香港皇后大道東1號太古廣場3座17樓 Level 17, Three Pacific Place, 1 Queen's Road East, Hong Kong

電話 : (852) 3983 0888 傳真 : (852) 3983 0899 Tel : (852) 3983 0888 Fax : (852) 3983 0899


